

Møtereftrat i kommunedirektørutvalet i region Setesdal

Dato/stad: 25.5.21 Bygland

Til stades: Aud Sunniva Fuhr, Frantz Are Nilsen, John Salve Sigridnes, Kåre Einar Larsen, Sten A. Reisænen (sak 1), Rita Hansen (sak 4)

Ikkje til stades: Ann Ebeltoft

Saksliste:

1. 09.00- Valnemnd for Setpro og valnemnd for SMG
2. 09.30 – arkiv og Kuben v/ John Salve
3. 10.00 – 12.00 Samhandling (ref. notat til SIPR)
4. 12.00 -13.00 Frå regionrådet v/ Rita Hansen – vi legg opp til ein lengre økt med regionrådet i neste møte i juni
5. Beslutte reorganisering av IKT Setesdal – fram til vi er ferdig – sjå eiga innkalling

Sak 1: Valnemnd for Brannvesenet, Setpro og SMG

KU gjekk gjennom dei ulike selskapa og diskuterte dei ulike kandidatane. KU konkluderte som følgjer:

Brannvesenet:

- Iveland: Monica Verdal; Ole Kristen Hægeland (v)
- Evje og Hornnes Torgeir Hodne, Anne Sofie Hornnes (v)
- Bygland: Leiv Langerak Rygg (innstilt som leiar, Liv Åsne Austad Andersen (v)
- Valle: Siv Ragnhild Bjerga, Magnus Berg (v)
- Bykle: Eirik Birkeland, Caroline Rysstad (v)

Setpro:

- Iveland: Lars Ivar Gjørsv, Beate Frigstad (v)
- Evje og Hornnes: Anne Sofie Hornnes, Ikkje på val
- Bygland: Irene Moe, Kjersti Plathe (v) Ikkje på val
- Valle: Marit Brokke, Øyvind Kjetsaa (v)
- Bykle: Vidar Johnsen, Trine Taraldsen (v)

SMG:

- Valle kommune: Torunn Charlotte Nyberg, Magnus Berg (v)
- Bykle kommune: Helene Nilsen

Sak 2: Arkiv og Kuben

John Salve orienterte om sak knyta til Arkiv- og museumsstrukturen i Agder. Kjernen i saka handlar om samanslåing av tidlegare Aust- og Vest Agder museum og arkiv, og at desse har hatt ulik organisering. Aust Agder har tidlegare hatt sterkt fokus på historisk arkiv, men arkivleiarane ønskjer meir fokus på dagleg arkivteneste då dette er framtidens historiske arkiv. Det er eit ønske i det arkivfaglege miljøet å skile museum og arkiv.

Agder fylkeskommune skal kalle inn til eit oppstartsmøte for denne prosessen. KU ønskjer å vere tett på her.

Sak 3: Samhandling - SIPR

Jf tidlegare notat i denne saka. KU diskuterte notatet og fekk ein temperaturmåling frå dei respektive kommunane i regionen.

KU er einige i dei store linene i notatet, men det er noko usemje om kor sterkt vi skal tone bo- og arbeidsmarknadsregionane.

Vegen vidare vart diskutert i høve til å samle leiarane i regionen til ein workshop kor vi tek med leiarar og representantar frå dei tilsette på eit strategisk arbeid.

Tentativ dato for workshop for kommunale leiarar i region Setesdal er torsdag 30.9. Legg opp til dagssamling.

Kåre Einar tek kontakt med UiA/Senter for anvendt kommunalforskning (SAKOM) for å høyre om dei kan bidra inn i prosessen.

Sak 4: Orientering frå SIPR

Rita Hansen orienterte om pågåande saker i SIPR, og KU orienterte om sine pågåande saker.

Blant anna vart følgjande diskutert:

- Samarbeidsavtalen: Her vart ordlyden omkring Kommunedirektørutvalet sin rolle, ansvar og mynde vart diskutert.
- Mandat for Setesdal Næringsforum: Arbeidsgruppe har jobba med mandat o.a. retningslinjer. Saka blir løfta inn i neste møte i KU.

Sak 5: Reorganisering av IKT Setesdal

Arbeidsmøte

Referent: Kåre Einar (Sak 1 til 4)